



# Euronext Notice

## CORPORATE EVENT NOTICE >> ADMISSION D' ACTIONS

### SINCLAIR PHARMA PLC

Place	Paris	Date	17/04/2007
N° Avis	PAR_20070417_7083_EUR	Marché	Eurolist by Euronext

### ADMISSION D' ACTIONS PAR COTATION DIRECTE SUR EUROLIST

Conformément à l'article 6.201 des Règles de marché d'Eurolist, Euronext Paris SA a décidé l'admission sur Eurolist d'Euronext des 93 361 219 actions ordinaires composant le capital social de la société Sinclair Pharma plc, société de droit anglais. L'admission des actions sur Eurolist intervient en parallèle de la cotation, le 16 avril 2007, des actions Sinclair Pharma plc sur l'*Official List* du *London Stock Exchange*.

Sans émission d'actions nouvelles, ni cession d'actions existantes, la cotation des actions Sinclair Pharma plc interviendra selon la procédure de la cotation directe. Le premier cours coté sera fixé par arbitrage par référence au cours de clôture sur le *London Stock Exchange* la veille du jour de première cotation à Paris.

#### **Calendrier:**

Introduction et première négociation sur NSC : 19 avril 2007

#### Information concernant l'opération:

- Le prospectus ainsi que son résumé traduit en français ont été approuvés par l'UKLA /FSA (les autorités des marchés britanniques) en date du 12 avril 2007 et transmis à l'Autorité des marchés financiers en vertu des articles 212-40 et suivants de son Règlement général. Ces documents peuvent être consultés sur le site Internet de la Société, [www.sinclairpharma.com](http://www.sinclairpharma.com), le résumé du prospectus traduit en français est également disponible sur le site Internet de l'Autorité des Marchés Financiers, [www.amf-france.org](http://www.amf-france.org).
- Publication d'une notice légale au BALO le 16 avril 2007.

### CONDITIONS D'OUVERTURE DES NEGOCIATIONS

Le 19 avril 2007 : Premières négociations des actions Sinclair Pharma plc sur Eurolist.

Cours de référence : le cours de clôture des actions sur le LSE la veille du 19 avril 2007, converti en € (au taux de change indicatif diffusé par le BCE à 14h15 heure de Paris).

La cotation s'effectuera selon les règles habituelles du **Groupe 22**.

**Principales caractéristiques des titres admis:**

Nb Titres à admettre:	93 361 219 actions
Valeur nominale:	1 penny
Jouissance:	1er juillet 2006
Forme des titres:	Registered
Banque introductrice:	AEK - Amsterdams Effectenkantoor
Service financier:	BNP Paribas Securities Services
Secteur ICB:	4577 - Pharmacie
Compartment:	B
Groupe de Cotation:	22
Cotation:	En Continu
Libellé:	Sinclair Pharma
ISIN:	GB0033856740
Mnémonique:	SPH
Devise:	EUR

\*\*\*\*\*

**CORPORATE EVENT NOTICE >> LISTING OF SHARES****SINCLAIR PHARMA PLC**

Location	Paris	Date	17/04/2007
Notice	PAR_20070417_7083_EUR	Market	Eurolist by Euronext

**LISTING OF SHARES ON EUROLIST BY EURONEXT**

Pursuant to article 6.201 of Eurolist Market Rules, Euronext Paris SA has decided to admit on Eurolist by Euronext the 93,361,219 shares comprising the outstanding capital of Sinclair Pharma plc, a company registered in Great Britain. This admission sets up in parallel with the admission of the existing shares of Sinclair Pharma plc on the Official List of the London Stock Exchange, dated April 16, 2007 .

Without selling of existing shares or new shares, the listing will be set up under the direct cotation procedure. The first quote of Sinclair Pharma plc shares on Eurolist will be determined by reference to the last quote on the Official List of the London Stock Exchange on the day immediately preceding the first quotation on Eurolist.

Calendar :

Beginning of trading : April 19, 2007

Information released :

- The prospectus and its summary in French have been approved by UKLA /FSA on April 12, 2007 and sent to the Autorité des marchés financiers pursuant to articles 212.40 & following of its General regulation. These documents are available on the website of the issuer ([www.sinclairpharma.com](http://www.sinclairpharma.com)). The French translation of the summary is also available on the Autorité des marchés financiers web site ([www.amf-france.org](http://www.amf-france.org)).
- A legal notice published in BALO on April 16, 2007.

### **Terms of the opening of the trading**

April 19, 2007 : opening of the trading on Eurolist

Reference price for the first price on Eurolist : The closing price on the Official list of the London Stock Exchange fixed the day before April 19, 2007, after conversion in euros (Indicative exchange rate provided by the BCE at 2.15 p.m. Paris time).

The quotation will continue in line with the usual rules within **Group 22**.

### **Main characteristics of the securities to be listed:**

Nb of securities to be listed:	93,361,219
Nominal value:	1 pence
Dividend due date:	July 1st, 2006
Form:	Registered
Listing agent:	AEK - Amsterdams Effectenkantoor
Financial service:	BNP Paribas Securities Services
ICB sector:	4577 Pharmaceuticals
Compartment:	B
Trading group:	22
Trading:	Continuous
Product name:	Sinclair Pharma
ISIN:	GB0033856740
Symbol:	SPH
Ccy:	EUR

\*\*\*\*\*